

Veteransektionen Onsjö GK

Mötesprotokoll

2018-11-01

Närvarande:

Kenneth Johansson ordf.
Gösta Sager
Lennart Olsson
Magnar Granaas
Bo Olsson
Ulla Johansson

1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppet.
Speciellt till de nya ledamöterna Lennart Olsson och Bo Olsson

2 Genomgång av föregående mötesprotokoll .

Protokoll från möte den 2018-09-26 gicks igenom.

3 Konstituering av styrelsen

Ulla Johansson - sekreterare
Gösta Sager och Magnar Granaas - ansvariga för torsdagstävlingarna
Bo Olsson - ansvarig/coach för fyrklövern
Eva Frick och Lennart Olsson - ansvariga för resor

4 Rapporter

Huvudstyrelsemöte 29/10

- Ekonomin är fortfarande god.
- Vi når troligtvis intäktsbudget för helår 2018, men inte resultatmässigt. Detta beror på att vi har fått ett antal oförutsedda kostnader som belastar resultatet.
- Elit- och juniorgänget har förlängt samarbetet med STC och ambitionen är också att förlänga samarbetet med Älvhögsborg gällande vinterträning och slagträning inomhus.
- Budgeten 2019 som presenteras på höstmötet innebär ökade intäkter till 11 000 Mkr
- Workshop skall hållas 10 nov i klubbhuset för personal, styrelse- och kommittéledamöter.
- Restaurangen kommer att vara stängd jan/febr 2019.

5. Aktivitetsplan 2019

- En preliminär aktivitetsplan där veterandag, alla tävlingar inkl utbyte med Koberg o Dagsholm samt dagar för fyrklöverspel är noterade. Detta betyder att vår första tävling är den 4/4!
Skall lämnas till sportchef för inbokning i klubbens kalender för 2019.

6. Synpunkter från årsmötet samt nya former för tävlingar 2019

- **Val av tee** för alla kom upp på årsmötet. Detta skapar problem med eclectic- och poängtävlingen. Beslutades att köra en tävling på våren och en tävling på hösten.
Dessa tävlingar blir **inte eclecticgrundande**.
- **Spel i tre klasser.** Önskemål fanns att spela i tre klasser. A- B- och C-klass.
Kan vara OK men då måste vi slå ihop poängtävlingen till en gemensam för alla klasser med 20 st priser.

6. Synpunkter forts...

Regelfrågor

- Diskuterades regelfrågor som delas ut till varje boll vid torsdagstävlingarna. Nya frågor som är mer realistiska skall tagas fram till nästa års säsong.
- En genomgång av regler skall arrangeras innan säsongstart 2019, speciellt som det blir ett antal nya regler som införs nästa år.
- **Par-/lagtävlingar** varje styrelseledamot skall fundera och beslut om detta fastställas vid möte i jan/febr 2019.
- **Startavgift 2019.** Beslutades att behålla 50:- i startavgift.

7. Övriga frågor

- Inga övriga frågor

8. Nästa möte Torsdag 24/1 kl 10,00

Vid protokollet

Ulla Johansson